

1.Preparation: Tear-off stabilizer (or water-soluble can be used if you can wash the fabric for the necklace). Put the stabilizer in the hoop.

Подготовка: Отрывной стабилизатор (или водорастворимый, если ткань, которую вы используете для колье можно стирать). Заправить стабилизатор в пяльцы.

2.Embroider the first color-contour necklace

Вышить первый цвет - контур колье

2.Put the ribbons on the places, secure them with masking tape and embroider a second color that will sew the ribbons.

Закрепите ленты для завязок с помощью малярного скотча и вышейте второй цвет, который пришьет ленты.

3. Put the fabric for the necklace on top and fix it with glue-spray. Embroider the third color-contour necklace, which fasten the fabric

Положить сверху ткань для колье и закрепить ее с помощью клея-спрея. Вышить третий цвет - контур колье, который закрепит ткань

4. Embroidery motifs on the collar

Вышивка мотивов на воротнике



5. From the seamy side of the hoop, tape the fabric for the back of the necklace.

С изнаночной стороны пяльцев, закрепите ткань для нижней части колье.



6. Embroider a line that sews both parts of the necklace. Then embroider zigzag.

Вышить строчку, которая сошьет обе части кольца. Затем вышить зиг-заг.

7. After stitching the zig-zag, remove the embroidery frame from the machine, and trim the lower and upper fabric along the contour, taking care not to cut the ribbon.

После строчки зиг-заг снять пяльца с машины, и обрезать нижнюю и верхнюю ткань по контуру, соблюдая аккуратность, чтобы не перерезать ленту.



8. Embroider the last color that will close the edges of the necklace. Remove the embroidery from the embroidery frame and gently tear off the stabilizer.

Вышить последний цвет, который закроет края колье. Удалить вышивку из пальцев и аккуратно оторвать стабилизатор.

Necklace is ready!

Колье готово!

